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 עדכונים:. 1

בהמשך הוחלט להוסיף ,  כנציג העיתונאים  כיהן בוועדהבמקום צ'יקו לא התמנה חבר נוסף, צ'יקו  :  ענת
 עוד עיתונאי וזאת כרמלה. 

 שיהיה נציג חדשות?נדרש האם לעבודתכם : דוד

פוט שלו חשוב. כרמלה נאני חושבת שגם חלק גדול מהסוגיות נוגעות לדיווחים של החדשות אז אי: ענת
 . פוט של העיתונאים אבל מתוקף הנסיבות היא לא תמיד יכולה להתפנותננותנת גם אי

בהתחשב בעובדה שיש פה אנשים ותיקים אולי נבקש מברוך שיבקש מישהו מהעיתונאים : אורלי
הצעירים? אני חושבת שלא תזיק לנו ראיית עולם מאתגרת של אנשים עם פחות וותק שרואים את 

 הדברים אחרת. 

במקום צ'יקו. החלטנו שבמקום צ'יקו כן צריך להיות נציג של  חבר תדבר עם ברוך על מינויאילה : דוד
אולי  ,החדשות. הועלתה הצעה בוועדה לבחון את האפשרות שהנציג הנוסף יבוא מהדור הצעיר יותר 

 מכיוון הדיגיטל כדי שגם הפלטפורמה הזאת תהיה קיימת. 

של הדוקו. אולי גם אם שיהיה נציג עובדים אבל כן צריך  גם נציג מחטיבת הטלוויזיה לאור הקוד: ענת
וית של הנהלת החדשות. מי שאין לו חובת שידור מגיע יותר בקלות. שיהיה אחד במקום צ'יקו ואת הז

של ראיה מערכתית חדשותית והייתי מוסיפה גם מהטלוויזיה אם הם רוצים. הרעיון של נציג צעיר הוא 
   ובדים מחטיבת החדשות.חשוב הייתי שמה אותו כנציג ע

 החלטה:

מנשה אשר הנהלת החדשות במקום צ'יקו  מנציג  הוועדה ממליצה כי ימונה לוועדת האתיקה הפנימית  
 חדשותית. עם ראיה מערכתיתיהיה 

נציג עובדים שהוא או היא יהיו מהדור הצעיר, לא חייב מחטיבת החדשות ובלבד שלא כמו כן, ימונה 
 מדובר בחבר ועד.
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משך תקופה ארוכה עסקנו בנושא. ענת והוועדה הציגו הצעה והיא באה לדיון והייתה מחלוקת ב: דוד
קריא מ)דוד את הנושא. תפקידה של נציבת הקבילות. בישיבה האחרונה סיכמנו הנוגע ללגבי סעיף 

 מהנוהל(. 

הוא נתון בידי המועצה והמועצה היא   של הנציבה  ותפקידה החוקי בתוך התאגידכל מה שנוגע לפרשנות  
בעקבות   . יכול להיות שבנוהל שלה צריך לשנות סעיף או שנייםעל פיו  זו שניסחה את הנוהל שהיא עובדת

   התיקון הנ"ל.

 החלטה:

יעבור ללשכה  קודמתהכולל השינוי שאושר בישיבת הוועדה  מסמך נוהל ועדת האתיקה הפנימית
עבודת נציבת נוהל ככל שיהיה צורך, היועצת המשפטית תתקן גם את המשפטית לניסוח משפטי. 

 קבילות הציבור בהתאם לשינוי זה.

 

 :דיון חוזר בגבולות הגזרה ובסמכויות ועדת האתיקה הפנימית בכל הנוגע למקרים פרטניים. 3

"להעניש" או ליישם  לאכוף או תיה של ועדת האתיקה הפנימית יואני ידעתי שאין זה מסמכודוד: 
. ההחלטות מעשיות אבל מי אם לא ועדת האתיקה הפנימית תדון בנושאים אלו ולכן כתבתי את התשוב

 אנחנו לא חוזרים לזה, אני חושב שזה נותן מענה במסמך שהגשתם. 

ת סוג של ועדת דיון אקדמית שומרים לעצמכם את הזכות להיו שאתםלטעמי, דעתנו לא נוחה מזה 
ומצפים שמקרים פרטניים יידונו בוועדת האתיקה של המועצה. ועדת האתיקה של המועצה לא תדון 

אנחנו לא מצפים שוועדת האתיקה תהיה בית דין שדה אבל אם יש מקרה בפרטניים אלא בעקרוניים. 
  דנה עקרונית.רק ספציפי היא לא יכולה להגיד אני 

: כל נושא שאנחנו דנים בו מתחיל בעניין פרטני ההחלטות הן לגופו של עניין ולא לגופו של אדם אור-לי
ולכן דנו בבולות הגזרה של ועדת האתיקה והכוונה   וזה דבר שהגענו אליו לאחר מקרה יערה שפירא

ית לכל  הייתה שמגיעים אלינו נושאים פרטניים ואנחנו מגבשים אמירה כללית רחבה ואז זה יעזור רוחב
הסיפור הזה הגיע אחרי שכבר ניסחנו את כללי האתיקה הנוגעים לעניינים פוליטיים לקראת הארגון. 

לא  שהיאאך אם המנהל שלה אמר  ,ובכל זאת מקרה גלית דיסטל יצר אי נוחות בחירות וזה הופץה
פיינים אחרים עוסקת בעניינים עיתונאיים ואז אמרנו שהכללים מאוד ברורים ואם יש סיפור שיש לו מא

זה כבר לא עניין של ועדת האתיקה אולי כמדיניות ,  ואתם כמועצה רואים ציבורית שהיא הגיעה להפגנה
  לא רק עיתונאי. ,אולי אתם צריכים להגיד שלכל עובד אסור להשתתף בהפגנה פוליטית
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  פוט של גיתית כי זה נקרא אישור לעבודה נוספת. נחסר לנו האי :אורלי

 : בנוהל אצלנו יש מקרה של חד פעמי שלא צריך אישור. עצם זה שהיא מזוהה עם התאגיד. אסי

 .חורג  הגבול איפה להגדיר  צריך כן לדעתי. הקו  את להשים צריכים: אורלי

 (הצטרפה)דלית 

 בחירות בזמן אתיקה כללי

: אני חושב שוועדת האתיקה הפנימית פתרה את זה במסמך שנשלח לעובדי התאגיד בעניין כללי דוד
אם אין לנו הערות למסמך   .פה  מכוסה  דיסטלגם המקרה דומה לגלית    ,למעשהאתיקה בתקופת בחירות.  

 שניסחתם למערכות הבחירות הקודמות, שאנחנו נאשר אותו או נבקש להביא אותו למועצה לאישור. 

 לטה:הח

 הוועדה ממליצה למועצה לאשר את המסמך.

לקראת מערכת הבחירות הקרובה, הוועדה מאשררת את מסמך כללי אתיקה להתנהלות פוליטית של 
 . עיתונאי התאגיד אשר הופץ לעיתונאי התאגיד לקראת מערכות הבחירות הקודמות

 המסמך לקוד האתי.  צירופו שלהוועדה מאשרת את 

 

 הצעת ועדת האתיקה הפנימית לגבי קוד אתי ליוצרים בתחומי הדוקו והדוקו ריאליטי בהפקות חוץ: .  4

 ודעי-וטל קרמר טל פרייפלדלדיון הצטרפו 

 קראנו את המסמך. האם תרצו להרחיב או להוסיף? : דוד

שגובש ע"י הוועדה  של התאגיד : נפגשנו כמה פעמים בתהליך משותף שבו לקחנו את הקוד האתי ענת
.  ידוקו ודוקו ריאליטלהחיצונית לפני שנים אחדות ובכל סעיף שהגענו בדקנו איך זה יכול להתאים 

תיים וכללים שניתן ליישם  ואיך לייצר כללים מבלי לפגוע בהיבטים האמנ הוא לפנינושעמד  הנושא
ההפקה. אחד  הדבר החשוב ביותר זה החלטה שהקוד הזה לכשיאושר יהיה חלק מחוזהם. אות

כדי  ל יוצרים דוקומנטריים אפשרות של כינוס ש, דובר על . דבר נוסףמהלקחים שלהם מפרשת קודה
את הקוד . הייתה כבר ישיבה ורצינו להתקדם אבל עד שלא תאשרו ולהטמיע אותו להבהיר את הקוד

בתהליך של   לא נעשה את הכנס. אם קראתם והכל מוסכם עליכם, נקבל זאת בברכה ובשמחה.ליוצרים  
הינו נו אליו  עאני הצגתי את רוח האתיקה והם הציגו את האילוצים המקצועיים ומה שהגהעבודה שלנו  

 ת. מיזוג של שלושת העולמו

עברנו טלטלה מאוד גדולה בחטיבה ואנחנו מאוד  "מחוז ירושלים "מה שקרה עם  בעקבות טל קרמר:
שב על נ קחים שלנו ואנחנו בישיבות ההתנעה עם כל ההפקהלמכוונים לקראת הדבר הזה. הפקנו את ה

 הקוד האתי ובהיר את הדברים מול חברת ההפקה לפני היציאה לדרך. 

שיכולה ליצור שכבה ות בכתובית יוצרת אמינ אפילו: אני מברכת על כך. השקיפות כלפי הצופה אורלי
יותר גדולה של אנשים שתמשוך עוד אנשים לראות את זה. אני חושבת שצריך לעבור גם על החוזים של 

  ההפקות ולראות אם צריך לקבוע בחוזים האלו פיצוי אוטומטי על הפרה.

הכלים. אין תג : הכנסנו את כל הקוד. סעיף שמחדד שכל הפרה של הקוד האתי מהווה הפרה ומה אסי
 נשקול את זה. , חידדנו שאותה הפרה עלולה לגרום להפסקה ,מחיר לכל הפרה

 :החלטה

 למועצה לאשרו. וממליצההוועדה מאשרת את המסמך 

 

 

 13:45  הישיבה ננעלה:


